



Styrelseprotokoll

BANKERYDS SPORTKLUBB

2025-07-04

Närvarande: Mikael Sandberg, Susanne Rajala, Jens Axelsson, Daniel Wengel, Lars Carlsson.

Frånvarande: Therese Wibring, Peter Gustafsson

2 Dagordning

Dagordningen godkändes.

3 Föregående protokoll

Inget att tillägga eller kommentera

4 Ekonomirapport samt anläggning

Läget ser mkt bra ut. Halvårsrapport kommer. 100 000 kr erhöles efter ansökan till Syskonen Inger och Sixten Norheds Stiftelse för vår investering i belysningen vid B-plan. Dessa pengar fanns inte med i föreningens budget.

5 VEO/Live/simkort, hur långt har man kommit?

Ev möjligt att använda en accesspunkt vid kiosken mitt på A-plan. Daniel kollar på detta och gör tester. Målet är att ha detta klart slutet av augusti.

6 Media/kommunikation?

Daniel har löst så att vi har kontroll på Facebook-kontot. Överflyttat till Daniel Wengel har skett från Bo Murath. Daniel lägger till Mikael och Sussie som admin också.

Utbildning Laget.se har genomförts med delar av styrelsen.

7 Sponsorgrupp

Sponsorarbetet rullar på och Peter gör ett gediget jobb.

8 Ungdom

Daniel har underlaget för Gulsvarta tråden som skall sammanställas till ett dokument men oklart vilket verktyg detta skall göras i för att det skall gå att revidera av vem som helst i framtiden.

Ungdomskommittén är nu uppstartad. Einar sammankallande. De skall starta upp och driva frågor som tex ungdomsavslutning. Utöver Einar är Maria Möller, Jonas Gustafsson, Julia Milits och eventuellt Aldin Avdic med.



Styrelseprotokoll

BANKERYDS SPORTKLUBB

2025-07-04

9 Senior Herr

Herrarna jobbar på. Ligger just nu på kvalplats. God stämning i truppen. Några spelare har tillkommit till truppen under säsongen.

10 Senior Dam

Damlaget jobbar på och börjat plocka poäng. Damerna har kortare uppehåll för att komma väl förberedda inför hösten. Affe är kvar som damtränare nästa år.

11 Övrigt

Planering 2026. Budget bör påbörjas under september månad och slutföras under första delen av oktober.

Jens och Lars får i uppdrag att titta på lösning till nästa år kring ett eventuellt utvecklingslag.

För att erbjuda utveckling för tjejerna i F16/F15 så bör vi se över att ev driva ett F17-lag. Mikael får uppdraget att undersöka detta.

Genomgång av laget.se bör ske under hösten.

Utskick under hösten till varje lag om att gå igenom listan med spelare och ledare på laget.se så att dessa är uppdaterade.

Skall vi eventuellt ha en bakluckeloppis under hösten på Furuvik?

12 Beslut

Lars och Jens undersöker utvecklingslag på herrsidan inför 2026.

Mikael undersöker möjligheten till ett F17-lag

Daniel kollar på skylt för valfri Swish vid plastgräsplanen och vid 3 mot 3 planerna.

Daniel tar in offert på två tält till BSK att använda vid cuper och på tex fotbollensdag.

Veo klart till sista augusti

Nästa styrelsemöte skall underlaget till gultsvarta vägen gås igenom vid nästa möte.

Förslag på text kring närvaro på Furuvik för allas trygghet tas fram av Daniel får utskick på måndag.

Nästa styrelsemöte 14/8 kl 18:00.

13 Avslut